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U Puli 21. prosinca 2018.

elanovima Skokkog odbora
- svima-
Grad Pula,
Upravni odjel za druStvene djelatnosti

ZAPISNIK

s 22. sjednice Skolskog odbora koja se odr?ala 21. prosinca 2018. (petak) u OS Veli Vrh
Pula s podetkom u 14.00 sati.

Prisutni: Igor Jovanovii, Josip Raii, Jasna Labdit,Irene Rigo, MaizaKovadevi6,
Irena Sekuli6 Avdi6
Sjednici je prisustvovalairadunovoda Skole gda Suzana Bileta

Opravdano odsutni: Ines Puhar, Ivan Belobrajdid

Dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Skohkog odbora
2. Verifikacija dlana Skolskog odbora
3. Suglasnosti zazapoSljavanje po objavljenom natjedaju
4. Rebalans financijskog plana za20l8. godinu
5. Financijski planza20l9. godinu
6. Dono5enje pravilnika o unutarnjem ustrojstvu, nadinu radai sistematizaciji radnih

mjesta
7. Razno

Na prijedlog gospode Marize Kovadevid, dnevni red dana5nje sjednice, nadopunjen je pod
todkom razno-kori5tenje travnate povr5ine Skole za potrebe Djedjeg vrtiia Pula.

Na prijedlog predsjednika Skolskog odtora Josipa Raiia promijenjen je redoslijed todaka
dnevnog reda dana5nje sjednice zbogobveza radunovode Skole gospode Suzane Bilete.

Skolski je odborjednoglasno s pet glasova ZA usvojio dnevni red danasnje sjednice.

Y



Ad 1)

Skohkile odbor usvojio zapis.nik s prethodne sjednice Skolskog odbora s detiri glasa-ZA
dok je jedan dlan bio SUZDRZAN.

Ad2)

Ufiteljsko vijeie je na svojoj sjednici odrZanoj L7.12.2078. god donijelo ODLUKU o imenovanju
jednog [1) ilana iz reda uditelja i struEnih suradnika u Skolski odbor OS Veti Vrh Pula na

dopunskim izborima. Igor Jovanovid imenovan je u Skokki odbor OS Veti Vrh Pula. Provedena je
verifikacija novog dlana Skolskog odbora. Mandat imenovanom ilanu traje do 1.5.202L.
godine.

Ad 3)

Natjedaj za radnamjesta :

Uditelj/ica tehniike kulture - 1 izw5itelj na odredeno i nepuno radno vrijeme, do
powatka uditeljice na radno mjesto, LB sati tjednog radnog wemena odnosno 3,6 sati
dnermo

Uiiteli/ica matematike - l izw5iteljna neodrecleno i puno radno wijeme
Ufiteli/ica geografije - 1 izw5itelj na neodredeno i nepuno radno wijeme, 4 sata tjednog
radnog wemen4 odnosno 0,8 sati dnerrno

objavljen je od 10. 72.2018. do t8.72.2018.

Ravnateljica je ilanovima 50 dala pismeno: popis kandidata koji su se javili na traZena radna
mjesta, strufnu zastupljenost pojedinog kandidata i je li u potpunosti dostavljena
dokumentacija.

Zaradno mjesto uiitelja tehnidke kulture nije se javio niti jedan strudni kandida! te je zatraiena
suglasnost za zasnivanje radnog odnosa s Goranom Banovcem, dipl.ing. gradevinarstva s

poloZenim pedago5ko-psiholo5kim kompetencijama, do povratka uditeljice na radno mjesto
odnosno do ponavljanja natjedaja u roku od 5 mjeseci.
Skolski je odbor je s detiri glasa - ZA, a jednim glasom - PROTIV dao traLenu suglasnost.

Zaradnomjesto uiitelj/ica matematike, javile su se dvije kandidatkinje koje udovoljavaju
uvjetima natjefaja, te je zatrai.ena suglasnost za zasnivanje radnog odnosa sa Sarom Koko!
prvostupnicom edukacije matematike. Skolski je odbor glasao s jednim glasom - ZA i d,etiri
glasa - PROTIV traiene suglasnosti, po5to smatraju da nije pedago5ki mijenjati uditeljicu u
sredini Skolske godine te da joj je potrebno pruZiti priliku.

S obzirom da Skolski odbor nije suglasan sa zapo5ljavanjem predloZene kandidatkinje raspisat
6e se novi natjedaj zatditeljahditeljicu matematike.

Zaradnomjesto uiitelj/ica geografije nije se javio niti jedan strudni kandidat, te je zatraZena
suglasnost za zasnivanje radnog odnosa s Draganom Marjanovid Maran, dipl. geograf-
demograf s polbZenim pedago5kim kompetencijama te s priwemenim rjesenj emzabavljenje
reguliranom profesijom uditeljice geografije do ponavljanja natjedaja u roku od 5 mjeseci.
Skolski odbor je s detiri glasa - ZA, a jednim glasom - PROTIV dao traienu suglasnost.



Ad 4)

Radunovoda Skoleie izloLilarebalans financijskog plana za20l8. godinu. Materijale su
dlanovi Skolskog odbora dobili tzpoziv. Skolsti.le odborjednoglasno s pet glasova-ZA
usvojio rebalans financijskog plana za20l8. godinu.

Ad s)

Radunovoda Skole jeizloLila financijski planza2}lg. godinu. Materijale su dlanovi
Skolskog odbora dobili vzpoziv, Nakon kra6e rasprave Skolski je odbor jednoglasno s pet
glasova - ZA usvojio financijski plan za20l9. godinu.

Ad 6)

Nakon rasprave o Pravilniku o unutarnjem ustrojstvu, nadinu rudai sistematizaciji radnih
mjesta, donesen je zakljudak da Pravilnik mora iii na nadopunu i doradu zbog predvi<lanja
ve6eg broja izvr5itellazapojedina radna mjesta u odnosu na broj udenika i potrebe Skole.

Ad 7)

Djedji vrti6 Pula traiioje od Skole da im ustupi na kori5tenje dio travnate povr5ine
Skole koja se nalaziu blizini vrti6a. Stotstije odbor dao svoju suglasnostteje
dogovoreno da 6e gau sludaju potrebe vrti6 vratiti u prvobitno stanje u roku od 30
dana.

Skohki je odbor upoznat s osnivanjem Sahovskog kluba Veli Vrh, uspjesima udenika

Skole, kao i njihovom ponovnom odlasku na drZavno natjecanje koje 6e se odrZati u
VaraZdinu. Dogovorena je suradnja Sahovskog kluba Veli Vrh s Djedjim vrti6em Pula.

Takoder je prihva6en prijedlog da se Skola prijavi na raspisani Javni poziv za dodjelu
financijskih sredstava udrugama za potpore malih vrijednosti iz djelokruga poslova

Upravnog odjela za druStvene djelatnost na podrudju Grada Pule.

Na sljededoj sjednici Skohkog odbora dogovoreno je da 6e se vidjeti kolike su doista
potrebe roditelja za uvodenjem toplog obroka u Skolu, na temelju provedenih anketa

koje se jo5 uvijek prikupljaju.

Sjednica je zakljudena u 15.15 sati.

Zapisrudar

Jasna Zabdil

Predsj ednik Skohkog odbora

Josip Rai6


